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GLASILO KOLEKTIVA

Izdaja GIF »INGRAD« Celje, v nakladi 
2.000 Izvodov. Časnik urejuje uredni
ški odbor. Odgovorni urednik Franjo 
Čevnlk, tehnični urednik Vili Šuster.

Prispevke sprejema uredništvo časopi
sa. Rokopisov In slik ne vračamo.

Tisk: •Papirkonfekcija« Krško.

Po mnenju Izvršnega sveta SRS, Se
kretariata za Informacije je časnik 
oproščen davka na promet proizvodov. 

(Št. 421-1/72. z dne 16. 7. 1974.

POSLOVNO LETO 1975 ZAKLJUČILI
USPESNO

Vsi delavci zaposleni v Ingra
du, smo na zbonih 23. im 24. fe
bruarja razpravljali o poslova
nju v letu 1975 im sprejemali za
ključne račune TOZD in skup
nih služb. Prav je, da naše do
sežke še enkrat pregledamo, u- 
gotovimo morebitne pomanjklji
vosti in na osnovi izkušenj sme
lo začrtamo naše naloge v leto
šnjem letu.

Ob analiziranju doseženih re
zultatov se spomnimo bežno 
razmer v katerih smo delali.

Najuspešnejše je poslovala
Celotni dohodek Ingrada kot 

celote v letu 1975 znaša 
695.734,741 din in je v primerja
vi z letom prej za 30% višji. Vi
šino celotnega dohodka kažejo 
podatki (v 000 din):

1974
Celotni dohodek 536.315
Porabljena sredstva 404.966 
Dohodek 131.349

Zlasti v prvi polovici leta so bi
le gospodarske razmere precej 
nestabilne. Prekomerna rast 
proizvodnje ter vseh oblik pot
rošnje je vplivala na izredno hi
tro rast cen, pretirano zaposlo
vanje, im kar gradbinci moramo 
ugotoviti, tudi na ugodno konju- 
kturo. V drugi polovici leta so 
se pričele razmere normalizira
ti, predvsem zaradi močne poli
tične akcije. Tudi delavci Ingra
da smo se vključili v prizadeva
nja za stabilizacijo in sprejeli 
stabilizacijski program. Ugotovi
mo lahko, da smo bili v uresni
čevanju nalog dokaj uspešni, na 
har kažejo tudi nekateri podat
ki.

TOZD Proizvodni obrati
Ugotovljamo, da je največji 

dohodek ustvarila TOZD grad
bena operativa, ki zaposluje tu
di največ delavcev. Ta TOZD je 
bila sredi leta 1975 razdeljena 
na devet novih temeljnih orga-

1975 Indeks 
695.734 130
544.671 134
151.063 115

nizacij, vendar so podatki za le
to 1975 še skupni.

Porast cehotnega dohodka je 
največji v TOZD Industrija gra
dbenega materiala (37 %) in 
TOZD proizvodni obrati (za 35 
%), medtem ko ima gradbena 
operativa kot celota nekoliko ni
žjo rast. Na to je nedvomno že 
vplivala nekoliko slabša konjuk- 
tura v drugi polovici leta.

Nasprotno pa so stroški po
slovanja naraščali hitreje, pred
vsem zaradi rasti cen gradbene
mu materialu in storitvam.

Omeniti je potrebno, da se je 
v letu 1975 precej povečala tudi 
obračunana amortizacija (v ce
loti za 123%). Vendar amortizaci
ja ni bistveno vplivala na porast 
stroškov poslovanja, saj pred
stavlja le dvajsetino stroškov. 
Pomembna vloga amortizacije 
je v jačanju investicijske sposo
bnosti podjetja, oziroma temelj
nih organizacij. Dobra opremlje
nost s stroji in opremo je pogoj 
za hitro in solidno delo, oziro
ma za konkurenčnost na sploš
no.

Zanimiva je ugotovitev, koli
ko so posamezne TOZD ustvari
le dohodka, še bolj pa, kolikšen 
je del za sklade. Dohodek je na-

(Nadaljevanje na 2. strani)

Ivica Bezlaj, tajnik samoupravnih organov, daje pooblaščenim predstav nlkom iz TOZD v podpis »Sa
moupravni sporazum o združitvi v GIP Ingrad Celje« in »Samoupravni sporazum o urejanju medse
bojnih razmerij delovne skupnosti skupne službe in temeljnih organizacij združenega dela GIP Ingrad 
Celje.«
Z leve proti desni sede direktorji TOZD: Jože ing. Brodnik — GO Ljubljana, Polde ing. Rihteršič — 
GO Slov. Konjice, Anton Aškerc — GO Šentjur, Maks Gajšek — GO Žalec, Egidij Fifer — GO Laško, 
Roman ing. Ajster — GO Celje, Milan Colarič — Mehanizacija, Franc ing. Stergar — IGM Medlog, 
Rafko Funkl — PO, Jernej ing. Pelko — Projektivni biro, Alojz Borinc — Družbeni standard.

Aktualno
v

sindikatu
V obdobju od 15. decembra 

do 15. januarja 1976, so po vseh 
naših TOZD potekale letne sku 
pščine osnovnih organizacij sin
dikata (OOS). Na vseh letnih 
skupščinah so se ocenjevali re
zultati dela sindikata v letu 
1975, pregledali so se sklepni 
računi, sprejeti pa so bili pro
grami dela sindikata za leto 
1976 in finančni načrti.

Ko ocenjujemo kvaliteto let
nih skupščin v posameznih OOS 
ugotavljamo, da povsod tam, 
kjer so se člani izvršnih odbo
rov OOS tesno povezali z vsemi 
drugimi organi in organizacija
mi ter s strokovnimi vodstvi 
TOZD, so bile letne skupščine 
zelo dobro pripravljene, kratke 
in uspešne. Bilo je pa tudi ne
kaj takih OOS, kjer je večji del 
bremena priprav opravljal pred
sednik OOS sam, zato ni bilo 
gradivo kvalitetno, niti pravoča
sno poslano članom sindikata, 
ali pa sploh ni bilo poslano. Res 
je ,da takih skupščin na srečo 
ni bilo veliko, ampak vendarle. 
Splošna ocena je, da je veči
na skupščin sprejela zelo dobre 
programe dela, v katerih imajo 
posebno mesto predvsem tele 
naloge:
— borba za še doslednejšo re

alizacijo ustavnih določil,
— temeljito in bolj poglobljeno 

ter konkretnejše reševanje 
nalog iz stabilizacijskih pro
gramov, ki so v letošnjem le
tu še naprej najvažnejša na
loga,

— akcija za doslednejšo in po
globljeno realizacijo načela 
delitve po delu,

— področje izboljšanja življen- 
skih in delovnih pogojev je 
še vedno v ospredju, poseb
no še na posameznih delovi
ščih,

— reševanje vprašanj iz kultur
nega življenja delavcev, pred
vsem je naloga vzbuditi več
jo zavest do kulturnih dob
rin,

— izobraževanje, ki zajema vse
stranske oblike posebej pa 
gre tu vsa podpora za usta
novitev kluba samoupravljal- 
cev, ki bo nudil vse oblike 
idejnega usposabljanja za sa
moupravljanje,

— posebna in večja skrb je na
menjena vlogi in nalogam 
pri organiziranju družbene 
samozaščite.

(Nadaljevanje na 2. strani)
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Aktualno v sindikatu

dt:

Delo naših delegacij
To je le nekaj najaktualnej

ših nalog, ki stojijo letos pred 
nami ter OOS in ki so končno 
naloge nas vseh.

Glede na ustanovitev novih 
TOZD, so na letnih skupščinah 
OOS nastale tudi kadrovske 
spremembe. Tako imamo sedaj 
trinajst OOS, njeni predsedniki 
pa so:

— Drago Selič — OOS TOZD 
GO Celje

— Ervin Drgajner — OOS 
TOZD Mehanizacija

— Adolf Strašek — OOS TOZD 
Projektivni biro

— Alojz Prevoršek — OOS 
TOZD Družbeni standard

— Franc Kerbavec — OOS 
TOZD Ind. gradh. materiala

— Ivan Kužner — OOS TOZD 
Proizvodni obrati

— Lea Čmak — OOS DS Skup
ne službe

— Franc Grubelnik — OOS 
TOZD GO Laško

— Stane Koren — OOS TOZD 
GO Šentjur

— Jože Knez — OOS TOZD PO 
Gomilsko

— Valerija Prevoršek — OOS 
TOZD GO Slovenske Konjice

— Ludvik Zbiljski — OOS 
TOZD GO Žalec

— Rudi Meštrič — OOS TOZD 
GO Ljubljana

Miro Medved, referent za druž- 
beno-politične organizacije in de

legacije

Na koncu bi rad povdaril 
prevdsem to, da bi se morali 
člani sindikata po vseh TOZD 
večkrat obračati na svojo OOS 
in tam iskati pomoč in tam re
ševati družbene in svoje proble
me. Sindikat je naša prva in 
najširša družbenopolitična orga
nizacija vseh delavcev, preko 
katere moramo najprej iskali 
pojasnila, reševati najrazličnej
še skupne in osebne probleme 
in interese. Člani sindikata smo 
vsi, zato delujmo v sindikatu in 
za sindikat, ker le v naši skupni 
aktivnosti in interesu bomo u- 
spešno reševali vsakodnevne na
loge.

Miro Medved

V letu 1975 je podjetje gradi
lo 97 objektov in sicer TOZD GO 
Celje 37 objektov, TOZD GO Ža
lec 18 objektov, TOZD GO Šent
jur 12 objektov, TOZD GO Slo
venske Konjice 13 objektov in 
TOZD GO Ljubljana 17 objek
tov.

Aforizem

VSEM, KI SE UČIJO SAMO NA 
NAPAKAH, BI MORALI ZARA
ČUNATI VISOKO ŠOLNINO!

Minilo je približno dve leti, ko 
smo tudi pri nas volili delegate 
v delegacije za zbor združenega 
dela občinske skupščine ter de
legate v delegacije skupščin sa
moupravnih interesnih skupno
sti. Prav je ,da pogledamo kako 
smo v delegacijah delali v tem 
obdobju lin kako bomo delovali 
v prihodnje.

Vsi delegati v delegacijah za 
zbor združenega dela (ZZD) smo 
se sestajali največkrat na skup
nih sejah v konferenci delega
cij predvsem zaradi racionalno
sti časa in to vedno v popoldan
skem času. Na skupnih sejah 
smo se sestali devetnajstkrat, 
kjer smo obravnavali gradivo za 
saje ZZD občinske skupščine 
Celje. Gradivo je bilo najrazlič
nejše vsebine in bilo -bi kar 
preveč, če bi hoteli našteti vse 
točke dnevnih redov.

Delegacije samoupravnih inte
resnih skupnosti (SIS) in njiho
vi delegati so imeli prav tako 
svoje redne seje, na katerih so 
sproti obravnavali najrazličnej
šo tematiko. Vendar je delo v 
teh delegacijah bilo nekoliko 
težje, predvsem zaradi tega, ker 
so dobivali gradivo le samo v 
enem izvodu za vsako TOZD. Da 
bi to gradivo kar najbolje pre
delali, so se organizirali tako, 
da ie iz vsake delegacije iz vsa
ke TOZD bil en delegat izvoljen 
v vsaiko SIS. Taka skupina je 
nato predelala posamezno gradi
vo za vsako SIS in iz te skupi
ne imenovala delegata, ki ije šel 
na sejo skupščine te SIS.

Delo delegatov ni lahko, je ze
lo odgovorno, zahteva od vsake
ga posameznika tudi precej vse
stranske usposobljenosti. Da bi 
vsi delegati kar najbolje oprav
ljati svoje delegatske obvezno-

(Nadaljevanje s 1. strani)
POSLOVNO LETO 1975 
ZAKLJUČILI USPEŠNO
mreč v vrednosti izraženo druž
beno priznano živo delo, katere
ga so delavci v posameznih te
meljnih organizacijah opravili, 
ali kakor tudi radi pravimo no- 
voustvarjena vrednost. Porast 
dohodka nam tudi precej stvar
no pokaže podatek o porastu 
proizvodnosti, seveda če odbije
mo povečanje zaradi višjih pro
dajnih cen.

Največji dohodek je ustvarila 
TOZD Gradbena operativa in to 
v višini 93,864.813.— din, ter je 
za 7% višji kot leto prej. Iz do
hodka je bilo porabljenega naj
več denarja za izplačilo osebnih 
dohodkov (skoraj 67 milijonov 
din). Po pokritju obresti ,iz do
hodka (pogodbene, zakonske in 
samoupranve dogovorjene) je 
temeljna organizacija izločila v 
sklad skupne porabe 4,400.000 
din sredstev, predvsem za zado
voljitev potreb delavcem, ki jih 
določa sindikalna lista.

TOZD Industrija gradbenega 
materiala je dosegla nekoliko 
nižjo rast dohodka kot podjetje 
v celoti. Od približno 17 milijo
nov dohodka so delavci nameni
li za osebne dohodke 11.965.822, 
oziroma za 49% več kot prejš
nje leto. za sklad skupne pora
be 620.000.— in za poslovne na
mene 322.846 din. Tudi to teme
ljno organizacijo so pestile po
dobne težave kot gradbeno ope-

sti, je začela v mesecu maju 
lansko leto delovati stalna šola 
za usposabljanje delegatov, ki 
traja trideset ur. Šolo organizi
ra in vodi Delavska univerza Ce
lje. To šolo je uspešno končalo 
tudi že osem naših delegatov. 
Ravno ti delegati že dokaj uspe
šno uporabljajo pridobljeno zna
nje pri svojem delu v delegaci
jah in tudi drugod. Tudi vsi ti
sti delegati, ki v tej šoli še ni
smo bili, jo bomo morali posto
poma obiskati.

Moram opozoriti še na nekaj 
bistvenega. Naša delovna orga
nizacija je zdaj organizirana v 
več TOZD kot takrat, ko smo 
volili delegacije. Ker pa mora 
po ustavnih določilih imeti vsa
ka TOZD svojo delegacijo za 
ZZD in delegacijo SIS, smo rav
no zdaj v akciji, ki je zelo po
membna, posebno še za novo
ustanovljene TOZD, to je akcija 
nadomestnih volitev. S tem, ko 
bo imela vsaka TOZD tudi izvo
ljene obe delegaciji kot dva ze
lo pomembna samoupravna or
gana, bo veliko lažje lim bolj ne
posredno uveljavljala delegat
ske pravice tudi na tem področ
ju samoupravljanja. Evidentira
nje možnih kandidatov za dele
gate poteka že nekaj časa, akci
jo pa vodijo OOS. Volitve same 
pa bodo 12. 3. v vseh TOZD in 
morajo hiti izvedene na kar naj
bolj svečan način.

Tako bomo imeli na območju 
občine Celje sledečo organizcijo 
delegacij:
Za zbor združenega dela bodo 
TOZD Industrija gradbenega 
materiala in Proizvodni obrati 
ter Delovna skupnost skupnih 
služb imele vsaka svojo delega
cijo in bodo vse tri delegacije, 
kot so tudi doslej, tvorile sku-

rativo, predvsem visok porast 
cen materialom.

Najuspešneje je poslovala 
TOZD Proizvodni obrati. V letu 
1975 je namreč uspela povečati 
dohodek za 43 %, tako da_ je po 
pokritju vseh obveznosti ostal 
še znesek 4.766.873 din za poslo
vne namene. Poleg tega so dela
vci namenili v sklad skupne po
rabe 830.000,— din. Ta TOZD je 
tudi največ prispevala za potre
be družbeno političnih in samo
upravnih interesnih skupnosti, 
ki svoje prejemke bazirajo na 
davčni osnovi.
Zaposlovanje — zelo živahno

Ingrad ima zelo dinamičen 
kolektiv, saj vsako leto menja 
zaposlitev precej delavcev. _ V 
lanskem letu je odšlo iz podjet- 
ia 497 delavcev, na novo pa se 
je zaposlilo 610 delavcev. Migra
cija se je v letu 1975 zmanjšala, 
kar kaže na umirjanje konjuk- 
ture.

Kot kolektiv smo zanimivi tu
di po narodnostni sestavi. Naj
več med zaposlenimi je Sloven
cev (1907). nato Bosancev (603), 
Hrvatov (191), Srbov (43) in Čr
nogorcev (3).

Ob koncu leta ni bil zaposlen 
noben Makedonec.
Osebni dohodki sledijo porastu 
življenskih stroškov

V zadnjih letih se je močno 
povečala aktivnost sindikata v 
zagotavljanju pravic delavcev, 
ki jim gredo iz dela. Zlasti je 
precejšnja skrb namenjena živ-

paj konferenco delegacij volilne 
enote št. 4 in bodo imele v ZZD 
skupščine eno delegatsko mesto. 
Nove TOZD GO Celje, Projektiv
ni biro, Družbeni standard in 
Mehanizacija bodo imele vsaka 
svojo delegacijo in bodo skupno 
tvorile konferenco delegacij vo
lilne enote št. 56 in bodo imele 
dve delegatskih mesti v ZZD 
skupščine občine. TOZD GO Laš
ko in Šentjur, bodo imele prav 
tako svoje delegacije in po eno 
delegatsko mesto v ZZD v svoji 
občini, vse ostale TOZD pa ima
jo svoje delegate vključene v 
skupne delegacije že z ostalimi 
delegacijami drugih delovnih 
organizacij v svoji občini, kot 
so to imele do sedaj. Prav tako 
bodo tako tudi vse TOZD imele 
delegacije SIS, ki bodo delovale 
samostojno, a skupno bodo pa 
vse povezane v konferenco de
legacij, za vsako SIS pa bo d- 
mela vsaka delegacija po eno 
delegatsko mesto v svoji občini.

Da bi bilo delo v vseh naših 
delegacijah in konferencah res
nično res najboljše, mi dovolite, 
da na koncu zaprosim vse naše 
člane kolektiva — volilce, da 
večkrat poiščete svoje delegate 
kar sami. Sami jih povprašajte, 
kdaj bo zasedala skupščina, kaj 
bo obravnavala itd. ter spet po 
seji konference ali skupščine jih 
zopet poiščete in jih povprašaj
te po sprejetih sklepih. Končno 
je po ustavnih določilih to tudi 
vaša dolžnost in pravica, naloga 
vsakega delegata pa je, da vam 
posreduje tisto, kar zahtevate.

Mislim, da bomo le tako in s 
skupnimi močmi naše zelo od
govorno delegatsko delo uspeš
no opravljali.

Miro Medved

(jenskemu standardu, zato so 
bile zahteve po primerni _ rasti 
osebnih dohodkov in družbene
ga standarda. V povprečju so se 
povišali osebni dohodki zaposle
nim za približno eno tretjino, 
torej so realni osebni dohodki 
nekoliko porastli.

Tudi na področju zagotavlja
nja osebnega standarda delav
cev je bilo storjenih precej u- 
krepov, od uvajanja toplih ma
lic, organiziranega letovanja, do 
boljšanja nastavitvenega stan
darda, Zlasti delavcev iz drugih 
republik. Z namenom, da se za
gotovijo zadostna sredstva za 
gradnjo samskega doma, ije bil 
povišan prispevek za stanovanj
sko gradnjo za 2%.
Končno ocena naših dosežkov 
— dobro

Tako obsežne problematike, 
kot je poslovanje v enem letu, 
ni mogoče podrobno in dovolj 
natančno prikazati na omeje
nem prostoru. Vendar upam, da 
si je bralec uspel ustvariti splo
šen vtis o tem. kako smo poslo
vali v letu 1975. Verjetno je lah
ko splošno mnenje in ocena po
slovanja — dobro, zato ker smo 
uspeli uresničiti zadane naloge. 
Vendar pa moramo tudi ugoto
viti, da vsega pa le nismo na
pravili, zato nas v letošnjem le
tu čaka mnogo preizkušenj. Te 
bomo lahko premagali s slož
nim delom in polno mero oseb
ne odgovornosti.

Janko Golob, dipl. oec.
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Nov montažni sistem
Po industrializaciji stanovanjske gradnje z uvedbo tehnologije 

litega betona s tunelskimi opaži, je ostalo neobdelano še veliko po
dročje dejavnosti našega podjetja — gradnja javnih objektov. Pre
gled stanja slovenskega gradbenega tržišča je pokazal, da se je ve
čina gradbenih podjetij usmerila v osvojitev raznih sistemov indu
strijskih hal.

V kratkem času so se kapacitete nekaterih podjetij kot so »SGP 
Gorica« ali Gradis« tako povečale, da bi vsaika zase lahko v celoti 
zadovoljila potrebe tržišča. Poleg teh pa je še cel niz podjetij, ki 
nudijo svoje varijacije na isto temo. Borba za uveljavljanje na tr
žišču in kritje sredstev, ki so bila vložena v uvedbo proizvodnje, je 
iz dneva v dan težja. Zlasti sedaj, v obdobju stabilizacije in omejit
ve novih investicij na področju industrije, bi bilo kreniti po isti poti 
preveč tvegano.

Ta dejstva so nas usmerila v študij montažnega sistema, ki bi 
imel širše področje uporabnosti. Odločili smo se za »odprt« sistem. 
Ta pojem je danes prisoten pri iskanju vseh novih sistemov pre- 
fabrikacije, ne glede na osnovni proizvodni material (les, kovina, 
beton). Gre za študij elementov, ki morajo biti oblikovani tako, da 
se lahko sestavljajo v čim več različnih kombinacijah. Osnova vsa
kemu takemu sistemu je modularni sistem, ki zagotavlja tudi mer
sko vsiklajanost elementov.

Ko smo se odločiil za iskanje rešitev v tej smeri, smo imeli v 
mislih vedno večje potrebe po šolah, vzgojno varstvenih ustanovah,

Razvojni oddelek se je v letu 1975 zmanjšal od sedmih članov na 
vsega štiri. Glavno delo, ki je bilo opravljeno v preteklem letu, je 
uvedba novega montažnega sistema za javne in industrijske objek
te. Dovršena je bila prva faza te uvedbe oblikovanja osnovnih ele
mentov, splošne konstruktivne rešitve ter gradbeni detajli. Vse to 
je obdelano v posebnem katalogu montažnega sistema.

V 'letošnjem letu imajo v planu sledeče naloge:
— izpolnitev montažnega sistema s konkretnimi tipskimi projekti 

za šole, vrtce, trgovine,
— tipizacija finalnih del, ki so vezana na montažni sistem ter sode

lovanje pri standardizaciji .popisov za gradbena in obrtna dela 
montažnega sistema

— obdelava montažnih fasad
— tipizacija hlevov v okviru »zelenega plana«
— projektiranje in strokovno vodstvo pri mostogradnjah
— pregled projektov v okviru komisije za racionalizacijo
— zasledovanje novosti s področja gradbeništva na domačem in tu

jem tržišču ter svetovanje izvajalcem in projektantom.

Uopolnjevali smo 
svoje znanje

Svet ZK je na podlagi sklepa 
in začrtane poti z volilne konfe- 
nce organiziral dvodnevni semi
nar na Dobrni. Zavedajoč se 
svoje vloge pri dograjevanju 
stabilizacijske politike, je svet 
predlagal, da za ito porabimo 
delovni dan in prosto soboto in 
tako seminar tudi v sklopu izo
braževalnega centra organiziral.

iNa seminar so bili vabljeni 
vsi komunisti, vodilni delavci 
TOZDiin OZD ter predstavniki o- 
stalih družbeno-političnih orga
nizacij in samoupravnih orga
nov.

Namen seminarja je bil sezna
niti udeležence s tekočimi, aktu
alnimi ekonomskimi in družbe- 
no-političnimi dogodki.

Udeležba na seminarju je bila 
zadovoljiva. Bilo je le malo ne
zasedenih mest, kar dokazuje, 
da so bile teme seminarja za
nimive. Pravtako je to dokaz, 
da potreba po tovrstnem izobra
ževanju narašča in tudi spozna
nje, da ne smemo ločevati stro 
kovnega dela od dmžbeno-poli- 
tičnega.

Priznanje pri organizaciji se
minarja zaslužijo delavci izobra
ževanega centra, ki so poskrbe
li, da je seminar nemoteno po
tekal.

Jože Mešl

kmetijskih objektih v okviru »zelenega plana« — skratka raznoli
kost in stalno spreminjanje potreb tržišča.

Seveda zajema naš sistem tudi lahko vse vrste industrjiskih ob
jektov do svetlih razponov 20 m, .vendar je to le eno izmed področij 
uporabnosti,

Sistem nam omogoča tudi gradnjo etažnih objektov do 3 etaž, 
kar je zlasti primerno za upravne zgradbe, trgovske hiše in lahko 
industrijo. Ker postaja prostor vedno bolj dragocen in težnje po 
njegovem izkoriščanju vedno večje, bodo etažni objekti izpodrivali 
hale, kjer bo to le možno.

Široko področje uporabnosti sistema je zahtevalo tudi odprte 
možnosti obli kovanj a strešin. Zato je omogočena izvedba dvokap
nic in ravnih streh z vsemi sodobnimi kritinami.

Za naš sistem smo izbrali le 4 osnovne elemente, ki pa jih lah
ko v istem kalupu izdelamo v različnih varijacijah, odvisno od pod
ročja uporabe. Ti elementi so:
— nosilci za večje razpone
— ploskovni nosilci kot strešni, etažni ali stenski nosilni elementi
— stebri
— grede

Poleg teh osnovnih elementov bomo izpopolnjevali sistem z do
polnilnimi elementi kot so lege za salonit ipd.

Osnovni elementi omogočajo sledeče kombinacije nosilnih siste
mov:
— nosilni sistem samo iz ploskovnih nosilcev
— kombinacije ploskovnih nosilcev in stebrov
— kombinacije ploskovnih nosilcev, gred in stebrov
— kombinacije vseh 4 elementov
— kombinacije z drugimi modularno vsklajenimi prefabrikati.

Montažni sistem tvori torej nosilno ogrodje, ki ne omejuje svo
bodo oblikovanja.

Uniformiranost, ki je negativna plat »zaprtih« montažnih siste
mov, tu ni prisotna.

Seveda pa mora biti oblikovanje vsklajeno z značajem objekta, 
ker lahko sicer pride do anomalij, ki razvrednotijo ekonomičnost 
in funkcionalno vrednost sistema.

Sam postopek uvajanja sistema je bil sledeč:
Po fazi oblikovanja elementov, smo se povezali s proizvajalcem 

smo prišli na študij in oblikovanje posameznih elementov, ki naj 
bi zagotovili navedene kombinacije nosilnih sistemov. Vsak element, 
kakor tudi kombinacije elementov so bile preračunane na raču
nalniku IBT Trbovlje. Na ta način smo dobili najbolj ekonomične 
dimenzije za posamezne elemente, oziroma ekonomične nosilne raz- 
petine za posamezne konstruktivne kombinacije.

Po fazi oblikovanja elementov, smo se povezali s proizvajalcem 
opažev, firmo »Tehnomehanica Udinese« Menosso, ki je skupno z 
nami proučila sistem opaževanja posameznih elementov.

Sama proizvodnja bo uvedena v TOZD IGM Medlog, ki se mora 
v ta namen opremiti s pokritim proizvodnim prostorom ter 15 t 
mostnim žerjavom za notranji transport elementov. Da bo proiz
vodnja montažnih objektov lahko nemoteno stekla, se je moral 
opremiti tudi TOZD Mehanizacija s prevoznimi sredstvi za velike 
elemente ter močnejšim avtodvigalom, kot smo ga imeli doslej.

Montažo teh objektov bo izvajala posebna montažna skupina 
ali več skupin, ker le tako lahko zagotovimo kvaliteto dela.

Samo projektiranje montažnih objektov smo racionalizirali ta
ko, da projektant dobi vse podatke o nosilni kontsrukciji in že ob
delane detajle v merilu 1 : 10 iz kataloga. Vsak detajl ima svojo šif
ro, ki jo samo vnese v projekt. Projektantu ostane le pravilen izbor 
konstruktivnega sistema iz kataloga ter finalne obdelave objekta, 
ki pa so lahko zelo raznolike glede na značaj objekta in jih je zato 
nemogoče tipizirati.

Ker pa je prarv pravilen izbor knostruktivnega sistema odločilen 
za ekonomičnost določenega objekta, želimo v začetku pomagati 
projektantom tudi tu. Na osnovi konkretne podane naloge, bi mi 
podali idejno zasnovo konstrukcije tako, da ostane projektantu le 
obdelava le-te po že opisanem postopku. Tako bi s sodelovanjem 
lahko dosegli najboljše rezultate. Sam sistem namreč še ne zagotavlja 
dobre projektne rešitve in bolj ekonomičen način gradnje, je le 
sredstvo za dosego teh ciljev.

Storili smo šele prve korake na področju izpopolnitve gradnje 
javnih objektov. Čaka nas še veliko dela, preden bo novi montažni 
sistem zaživel v svojem celotnem obsegu.

Elza Črepinšek, dipl. ing. arh.

Na Lavi se stanovanjsko naselje »kompletira«
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Učimo se mednarodnega jezika »esperanto«
Republiški odbor zveze sindikatov Slovenije sodeluje z Zvezo 

esperantistov Slovenije in priporoča, da bi se čimveč delavcev čla
nov sindikata učilo mednardnega jezika esperanto.

Cilje, ki jih želi doseči esperantsko gibanje so enaki naši politi
ki t.j. zbliževanje, sporazumevanje in sodelovanje z delovnimi ljud

mi vsega sveta, o čemer priča tudi sprejeta deklaracija, ki jo v ce
loti objavljalmo.

Zlasti mlajše genegracije vabimo, da bi se učili mednarodnega 
jezika esperanto. Informacije o možnosti učenja dobite v oddelku 
za izobraževanje podjetja.

DEKLARACIJA
o vprašanju jezika v odnosih med narodi in narodnostmi, v vednost 
mom.

Na osnovi ustavnih pravic državljanov Socialistične federativne 
republike Jugoslavije po členu 43, dopolnjevanje z amandmajem 
XIX in v smislu ustavnih načel, izraženih v prvi alinei preambule 
m v temeljnih načelih uvodnega dela, oddelka I in VII, v skladu s 
programom ZKJ in osnovnimi nameni esperantskega gibanja, napi
sanimi v pravilih Zveze esperantistov Slovenije in Jugoslavije, čuti
mo svojo normalno, politično in državljansko dolžnost na jezikov
nem področju aktivno sodelovati pri ustvarjanju pogojev za čim 
doslednejše izvajanje ustavnih pravic narodov in narodnosti v Ju
goslaviji in s tem prispevati k njihovemu bratskemu sožitju tar ena
kopravnemu sodelovanju v skupnosti jugoslovanskih narodov kakor 
tudi k sodelovanju z drugimi narodi na svetu.

To, kar je bila do nedavna le dvomena diplomatov iz ožjega 
kroga storkovnjakov in predstavnikov, je danes vsakodnevna aktiv
nost zelo širokega kroga ljudi na področju: turizma, zaposlenosti, 
gospodarstva in tudi kulturne izmenjave. Težave, ki izvirajo iz po
treb po sporazumevanju množice ljudi, ki govore najrazli.nejše je
zike, postajajo danes pravi anahronizem moderne družbe, medtem 
ko so se nacionalistične meje v znanosti, v tehniki in v gopodarstvu 
že zdavnaj zabrisale. Borimo se še z ostanki pretekle, ozko nacional
ne avtarkične miselnosti na področju kulture in politike. Človeški 
um je premagal fizikalne sile, ki so nas priklepale ina rodno zemljo. 
Poleteli smo v vesolje in odtod videli svet brez meja, brez rasnih 
in nacionalnih razlik, brez različnih bogov, videli smo se kot del 
Vesolja in se zavedli, kako ničeva so naša notranja razlikovanja in 
hasprotja. Naučili smo se gledati na svet svobodno sproščeno, brez 
predsodkov. Le na področju jezika vztrajamo na utrjenih pozicijah 
preteklosti, kot da se ni nič zgodilo. Sateliti močnejših krožijo okoli 
nas in uveljavljajo svojo njim lastno pa tudi jezikovno prisilo, o- 
stali pa ostajamo za njimi z občutkom odvisnosti in nemoči.

Vendar danes vsi dobro vemo, da bodočnost enih in drugih ni 
v vzdrževanju teh razlik, ampak v odpravljanju le-teh v gospodar
stvu, znanosti in kulturi, pa tudi v jeziku kot najbolj neposrednem 
sredstvu sporazumevanja.

Ta zavest je v Jugoslaviji zelo živa in aktualna, saj smo mnogo- 
nacionalna država, z razvitejšimi in zaostalimi pokrajinami, z mnogi
mi verskimi prepričanji, z jezikovno pestrimi področji. Smo svet 
V malem z vsemi njegovimi nasprotji, s samouprano močno angaži
ranim prebivalstvom pri urejanju medsebojnih odnosov znotraj 
skupnosti jugoslovanskih narodov in izven nje.

Spodbujeni in podprti z rezultati ankete med našim prebival
stvom, ki se je odločno izreklo za mednarodni jezik, opozarjamo vse 
predstavniške organe in politične forume pred vedno bolj perečimi 
problemi jezikovne diskriminacije. Ob sistemu uveljavljanja same 
upravnega socializma in odprtosti meja in naše družbene skupnosti 
menimo, da bi načelna izjava o vlogi jezika v odnosih med narodi 
in narodnostmi pripomogla k razčiščevanju teh pojmov in služila v 
orientacijo politične opredelitve pri reševanju mednacionalnih od
nosov na področju jezika, kjer je doslej prevladoval brezprincipialni 
prakticizem v korist privilegiranih in v škodo zapostavljenih naro
dov.

javnosti in obravnavo skupščinskim organom in političnim foru-

Na osnovi navedenih izhodišč

iz j avl j amo

da smo za demokratične in enakopravne odnose med narodi in dr
žavami tudi pri uporabi jezikov;

da nasprotujemo kakršnemukoli vsiljevanju tujih narodnih jezikov 
kateremukoli narodu in se zato tudi sami odpovedujemo vsiljevanju 
svojega narodnega jezika pripadnikom drugih narodov in narodno
sti;

da se mora spoštovati vsak narodni jezik kot sestavni del narodne 
individualnosti in kot izraz narodne pripadnosti;

da smo proti dajanju prednosti kateremukoli narodnemu jeziku v 
odnosih med narodi in narodnostmi, ker se iz take prednosti poraja 
globlja diferenciacija v kulturnem, gospodarskem in političnem po
gledu.

MENIMO,

da se morajo jezikovna vprašanja reševati po enakih načelih za od
nose med vsemi jezikovnimi skupinami, med velikimi in malimi na
rodi, med večinskimi in manjšinskimi skupinami. To načelo naj ve
lja enako v odnosih med državami in med narodi in narodnostmi 
v večnacionalnih državnih skupnostih.

UGOTAVLJAMO,

da vsi dosedanji načini reševanja jezikovnega problema niso ostali 
le neuspešni, ampak so težave še povečali, ker so bili v nasprotju 
z gornjimi načeli. Zaito

predlagamo:

L da se vsakdo v načelu odpove uporabljati narodni jezik v od
nosih z drugimi narodi in narodnostmi;

2. da postane mednarodni jezik esperanto drugi jezik za vsakega 
in tako skupni jezik za mednarodno uporabo kot izraz pripadnosti 
širši človeški skupnosti, saj je enako tuj in enako lasten vsakomur.

Ljubljana, november 1972

Zveza esperantistov in prijateljev 
mednarodnega jezika Esperanto 

Slovenije

Hala Golovec že odkriva podobo dvoranske lepotice Pogled v notranjost hale
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Mladinska konferenca je uspela
24. decembra preteklega leti 

smo se mladinci Ingrada zbrali 
na konferenci, kjer smo obrav
navali s kritičnega zornega kota 
naše opravljeno delo v obdob
ju marec — december 1975.

Kaj smo ugotovili?
Naloge smo opravljali je po

lovično, vendar moramo prizna
ti, da je -tudi to že del uspeha. 
Ena najvidnejših ugotovitev 
konference je bila: premalo kon
kretnosti. Veliko je naštetih re
zultatov in zahtev in razvidno 
je ,da v prihodnjem letu priča
kujemo še večje. Velik doprinos 
v razvoju samoupravnega siste
ma bo lahko dala mladina po 
zadnjih volitvah, saj je v samo
upravnih organih dobro zasto
pana in od nje tudi veliko pri
čakujemo. Nenehno moramo 
skrbeti za dosledno izvajanje 
stabilizacijskega programa. Naj
več pozornosti pa je treba po
svetiti izdhraževanju. Le tako 
ho vsak sposoben - sprejemati 
naloge in jih tudi dosledno iz
vajati. Na ta način bomo odpra
vljali kritizerstvo in v mladih 
se bo vzbudila zavest socialistu 
enega državljana s tem pa tudi 
včlanjanje v ZK, avantgardo de
lavskega razreda, kar je naloga 
vsakega zavednega mladinca.

Predsedniki OO ZSM so poda
li kritične ocene svojega dela. 
Iz njih je razvidno, da se skoraj 
vse OO srečujejo z istim prob
lemom t. j. neaktivnost. Seveda 
vpliva na to tudi -nekaj opravič- 
Ijivih vzrokov, v pretežni meri 
pa prav zaradi nezainteresirano
sti posameznikov, zaradi pre
majhne zavesti lin odgovornosti, 
zaradi nepoznavanja družbeno 
politične vloge mladine in nje
nega deleža pri izgradnji naše 
socialistične samoupravne draž
be.

Zato naj bo v prvih vrsti na
še vodilo ideološka izgradnja 
mladinca v socialističnem duhu, 
da -bo zaupane naloge izvršil z 
zavestjo, da ve, zakaj jih izvršu
je, da se bo zavedal, da je s tem

pripomogel k izgradnji našega 
boljšega jutri.

Na konferenci smo sprejeli 
tudi vrsto pomembnih uklepov, 
ki morajo biti realizirani^ če 
hočemo delati -tako, kot si želi 
mo -in kot od nas pričakujejo 
vsi.

SKLEPI KONFERENCE 
ZSMS GIP INGRAD,

1. V članstvo ZK ne smemo 
sprejemati članov, -ki ne po
znajo dovolj delo mladinske 
organizacije, -ki ne delajo ak
tivno v njej ali v dragih dru
žbeno političnih organizaci
jah, torej tam, kjer nimajo 
neporednih koristi.
Preko mladinske organizaci- 
j ese -naj pridobiva znanje 
bodočih komunistov. 
Mladinska organizacija naj 
bo skupno z zvezo komuni
stov avantgarda delavskega 
gibanja in našega samoupra
vnega socializma.

2. Mladi morajo biti seznanje
ni z -vsem, kar se v pod jetiju 
dogaja-

3. Ker imamo s pripadniki JLA 
uspešno sodelovanje na kul
turnem in športnem področ
ju, naj se jih povabi tudi na 
obisk v našo delovno organi- 
zadijo (v mehanizacijo, na 
ogled kakšnega večjega in 
zahtevnejšega objekta, ki jih 
gradimo, v obrate ipd.).

4. Organizirati razne javne raz
prave (v katerih bi bila te
ma -sindikalna lista, vključe
vanje posameznikov v stabi
lizacijo, samoupravi j a-n j a
ilpd.)

5. Vsaka dva ali tri mesece naj 
se organizira problemska 
konferenca.
Takoj začeti z izvrševanjem 
zahtev na konferenci.

6. V mladinski organizaciji za
četi uresničevati načelo mno
žičnega dela.
Tovariško delovati v vodst-

Kaj smo mladi delali
Po reorganizaciji ZSMS je tudi 

v naši OZD prišlo do vidnega 
preobrata. Iz že prej -treh TOŽD 
OO ZSMS smo OO organizirali 
še v ostalih sedmih. V letu 1975 
organizacija dela ni zaživela ta
ko kot -bi -sicer lahko, ker smo 
delali predvsem na organizira
nju novo ustanovljenih OO 
ZSMS GIP Ingrad. Organizirano 
delo vodi koordinacijski svet 
ZSM GIP Ingrad, predvsem z 
nalogo o pripravah za skupne 
naloge — akcije ter koordinaci
je dela.

Na rednih sejah, ki so bile 
vsak mesec, smo obravnavali 
aktualno problematiko, o delu 
mladih po TOZD, ter na ta na
čin izmenjali izkušnje. Tako or
ganizirana mladina je v letu 
1975 napravila viden korak za 
boljši jutri. Prav tako simo se 
mladi po TOZD aktivno vključi
li v vsa dogajanja, ki so bila 
aktualna za TOZD, kakor za 
OZD.

Ena -od ugotitovitev je tudi, da 
se za zunanje OO, ki delujejo 
na svojem področju, dokaj tež
je aktivno vključijo v skupne 
akci je OO ZSMS v Celju.

Prav tako smo v letu 1975 pri
pravili precej skupnih nalog. 
Ena najvidnejših je bila ustano
vitev kulturne sekcije, v kateri 
sodelujejo tudi članice VVZ Ani
ce Černejeve. Sekcija je v letu 
1975 pripravila vrsto recitalov 
ter z njimi uspešno nastopala 
doma in zunaj. Pripravili smo 
proslave ob 8. marcu, 1. maju.
3. juniju, proslavo pri Treh že
bljih na Pohorju in ob dnevu 
JLA. Vse te proslave pa so bile

posvečene obletnici osvoboditve.
Prav tako smo aktivno delali 

pri vključevanju mladih na pod
ročju rekreacije in športa.

Eina od prvih nalog je bila, 
usposobiti či-m več mladih za 
članstvo -ZK, kar -nam je v pre
cejšnji meri uspelo, vse to pa je 
vodilo h geslu -BRATSTVO IN 
ENOTNOST.

Franc Ramšak

Novo v ZSMS 
Ingrad

Na svoji redni seji koordina
cijskega sveta ZSM Ingrad smo 
obravnavali predlog o ustanovi
tvi aktiva dom-slke skupnosti. Za 
organizacijo ustanovne seje so 
zadolženi člani ikoordinaciijskega 
sveta in to do meseca marca'76.

Na dnevnem redu je bila -tu
di ustanovitev organizacije Po
čitniške zveze Slovenije. Vso 
problematiko, okrog organizaci
je, pomena Počitniške zveze, 
nam je podal član 10 PZS-Ce- 
1 je, itov. Borin-c Alojz. Za usta
novitev 00 P-Z sta zadolžena 
tov. Verdel Miran in -tov. Kra
čun Štefka do naslednje seje 
koordinac. sveta.

V mesecu marcu-aprilu bomo 
ustanovili FOTO SEKCIJO. Vse 
interesente prosimo, da se pri
javijo predsedniku OO ZSMS 
d-o vključno 25. 3. 1976.

Franc Ramšak

..

Člani ZB NOV INGRAD CELJE in mladi komunisti na Resevni 
pred spomenikom padlih partizanov.

Med udeleženci je tov. Zupanc Ivo-Ludvik, prvoborec NOV, ki 
je mladim pripovedoval o borbah štajerskih partizanov. Vodstvo 
podjetja INGRAD je zastopal tov. Čevnik Franjo, pomočnik glavne
ga direktorja, ki je tudi član ZB. Oba navedena stojita za smrečico.

Ob pohodu na Resevno smo imeli tudi svojega liarmonlkaša 
tov. Felicijana, ki mu tem potom izrekamo vso zahvalo, da je po
pestril naše vzdušje.

Želimo si še več takih srečanj.

vih 00 ZSMS in tovariško 
pomagati pri reševanju vseh 
problemov.

7. Zavedati se, da smo gradite
lji i.n čuvarji naše socialisti
čne ureditve, ne dovoliti de
lovanje -tistim, k-i skušajo 
ikal-iiti naš mir in našo neod
visnost in sistem.

8. Predsedniki 00 naj bi bili

člani političnih aktivov.
9. Povezati se z aktivom mla

dih delavcev v sindikalni or
ganizaciji.

10. Nenehno stremeti -po čim 
večji izobrazbi in ideološki 
izgradnji v duhu socialistič
nega državljana.

Jožica Ocvirk



Sutjeska - dolina herojev . . .ZSMS SOZD 
GIPOSS

Dne 12. 2. 1976 je bil 1. sesta
nek pripravljalnega odbora za 
ustanovitev konference ZSMS 
SOZD GIPOSS. Od vabljenih sta 
se seje udeležila tudi generalni 
direktor GlPOSS-a, Capuder 
Lojze, in sekretar OK ZSMS Ce
lje, Povalej Mirko.

Na seji smo obravnavali po
slovnik o delu ter o smernicah 
akcijskega programa. Poslovnik 
in okvirni program dela sta bila 
sprejeta in razposlana v vse OO 
ZSMS SOZD GIPOSS, ki ga mo
rajo obravnavati ter dati pri
pombe, obenem pa ga tudi spre
jeti. Takoj po sprejetju progra
ma in poslovnika bo ponovno 
seja pripravljalnega odbora, ka
terega naloga bo vksladiti pri
pombe in nato sklic konference 
ZSM SOZD GIPOSS.

Predvidevamo, da bo konfere
nca okrog 10. marca 1976.

Franc Ramšak

— Mogoče veš, da je obisk kul
turnih prireditev lani zelo 
porasel?

— Kaj ne bi vedel, saj sva bila 
samo midva z ženo na štirih 
gasilskih veselicah in na treh 
tombolah!

— Alfonz, kaj se zgodi, če pri
deš ti v gozd?

— Kaj neki? Ne vem.
— Eh, en štor je več.

Želja mladih komunistov v 
INGRAD-u je, da tesno sodeluje
mo z borci NOV in nenehno o- 
bujamo spomine na legendarne 
dni boja za našo svobodo.

V letu 1975 so mladi člani ZK 
in borci NOV pri INGRAD-u 
skupaj odšli na Resevo pri Šent
jurju (kjer je bila leta 1941 u- 
stanovljena L celjska četa). Dan 
smo preživeli v pravem tovari
škem duhu iin obujali spomine 
na težke, a tudi pri jetne-nepoza- 
bne dni iz časov NOV. Borci so 
mladim pripovedovali o bojih 
im zmagah nad fašisti. Mladi so 
navdušeno poslušali in v srcu 
še bolj trdno sklenili, da bodo 
težko pridobljeno svobodo skr
bno čuvali in jo branili, če bo 
treba. Z nami je bil prvoborec 
tov. ZUPANC Ivo — Ludvik. 
Marsikdo je imel solzne oči, ko 
nam je pripovedoval, kako je 
padla Cvetka Jerin, Dušan Krai
gher im še marsikdo, mlad im 
življenja poln... Njihove kosti 
ležijo po strminah naših gora 
-zavetišč partizanov. Želja naših 
mladih je, da letos obiščemo 
dolino herojev-velikanov, dolino 
SUTJESKE.
»Dok Sutjeska voda teče — 
umrijeti SAVA noče ...«

Verjetno vsakdo med nami 
ve, kdo je bil Sava Kovačevič. 
Ta legendardi komandant v do
lžini Sut jeske ne bo med našo 
mladino nikoli pozabljen. Iz ro
da v rod bo šlo ustno izročilo, 
kako je Sava umrl. Še danes 
je v garnizonih med mladimi 
vojaki vzor borca. Legenda ...

O Savi in drugih herojih bi 
radi slišali naši mladi komunisti 
im si vtisnili v spomin izročila o 
bojih in nadčloveškem trpljenju 
naših borcev, ki so pustili svoja 
mlada življenja po bregovih 
Dragoš sedla, Vuičeva, Magliča, 
Zelengore itd.

Na željo mladih in na željo 
članov ZB v INGRAD-u bomo 
organizirali nekaj dnevno eks
kurzijo v dolino Sutjeske. Ver
jetno bo to v mesecu juliju le
tos, ko bodo tam zbrane delov
ne brigade mladincev iz vseh 
strani naše domovine. Videli bo
mo njihov »ZBOR« pred delov
no akcijo, videli bomo elan de
la, potne srage, videli mladino, 
ki bo prišla v zgodovino delov
nih brigad in akcij.

Pozdraviti želimo dolino hero- 
jev-borcev NOV in mlade briga
dirje, ki pod Peračico gradijo 
cesto, ki bo večen spomin na 
zmage nad fašizmom in na zma
ge naše mladine<lelovnih ljudi.

SUTJESKA večno živi, zato 
mladi sanjajo o tem, da pridejo 
v njeno dolino.

Za izlet se lahko prijavijo vsi 
člami ZB aktiva INGRAD (im 
tudi svojci) ter mladi člani ZKS.

Vse podrobnejše informacije 
lahko dobite pri tov. Čmakovi 
na Mariborski 20 (tel. 226-55).

Potovali bi z lastnim avtobu
som, da bi odpadlo nepotrebno 
čakanje na postajah itd.

Cena potovanja po javljena 
kasneje. Vsekakor pa bo nekaj 
prispevano iz sklada, ki ga je 
formirala konferenca sindikata

Aforizem
O POTREBNIH STVA
REH rNAM VELIKO
KRAT PRIPOVEDU
JEJO Z NEPOTRE
BNIMI BESEDAMI

Cankar 
in mi!

»Ena laž pa je bila, ena bese
da, na katero sem mislil mno- 
kdaj, mislil nanjo z grenkobo v 
srcu.

— Ne ljubiš domovine, tujec 
si, brezdomec!«

Te besede je izpovedal maš li
terarni velikan, človek, ki ga po
znamo vsi. Toda, ali ni to naše 
poznanstvo le površno, poveza
no samo z imenom? Ali .nismo 
v nekem smislu tudi mi tujci, 
tujci zato, ker vsi premalo po
znamo Cankarja?

Ni dovolj, če leži Cankar sa
mo med vsemi ostalimi deli na 
knjižni polici, nikoli ga pa ne 
vzamemo v roke 'in se poglobi
mo v smisel njegovih velikih be
sed in globokih misli.

Ker je letošnje leto posvečeno 
100 letnici Cankarjevega rojstva, 
mu lahko posvetimo več časa. 
Ne ostanimo tujci v svojih sr
cih, tujci človeku, ki nam je dal 
vse, kar je imel.

Franc Ramšak

v INGRAD-u za namene »zdru
ževati mlade komuniste z borci 
NOV«.

Prijavite se čimprej, da takoj 
preidemo na obročno odplače
vanje za potne stroške.

cSut^e&ka
(od Ščepanoviča)

Oj, Sutjesko vodo nad vodama 
oj, Sutjesko
zar si morala krvavo teči?
Oj, mladosti 
vječna sloboda naša.
Oj, Sutjesko
vječna vodo medžu planinama 
naša krv je tobom tekla 
sad ti tečeš krvi ju našom 
i našim src ima.
Oj, silobodo medžu narodima
oj, Sutjesko
vodo nad vodama
oj, s lobodo
oj, mladosti
p jesmo nad pjesmama ...

O o
Tovariši borci NOV in mladi 

člani ZKS, verjetno ne bo niko
gar med vami, ki ne bo želel v 
dolino herojev, v dolino delov
nih brigad, v dolino SUTJESKE.

Na svidenje!
Lea Cmak

Kje pa imaš 
čelado ?

— e —

— Alfonz, ali veš, kakšna je raz
lika med teboj in oslom?
— Ti, pazi se!
— No, no, saj ni razlike.

ZBOGOM RODNI KRAJU

Moj dom je negde daleko, daleko 
ostavljam ga 
i krečem na daleki put
0 zavičaju
ostadose mi u sječanju 
tvoje prelijepe šapati 
šapati i žubor tvojih potoka.

Pozdravi mi slavuja u šumarku
1 velikog jastreba što leti 
nad tvojim nedrima
i čeka pogodan trenutak 
kako da se spusti na njih.

0 zavičaju
ne roni gorke suze
ne roni jer ču se vratiti
posjetit ču tvoje blatnjave puteve
1 uzke sokake
kao oblake razbacane.

Pozdravi sve one 
koji su radoznali da te vide 
i ostaj vječito do kraja života 
sa svojom radošču.

Zbogom i dovidenja 
rodni kraju ...

Avtor pesmi je učenec 
v gospodarstvu, Džanič Sakih



Kam na dopust ?
Člane kolektiva želimo obve

stiti o letošnjih možnostih leto
vanja v počitniških domovih na
šega podjetja, ker se nahajamo 
v času planiranja dopustov in 
vsak si želi zagotoviti možnost 
letovanja takrat, ko to družini 
najbolj ustreza.

Seznanjamo vas, da bo regres 
za letni dopust od 1.000.— do 
1.200,— din.

V letošnjem letu imamo na 
razpolago letovišča:

PIRAN;
kjer ima podjetje lastni počit
niški dom s skupno 27 ležišči in 
lastno kuhinjo z jedilnico. Dom 
se nahaja ob morju, plaža pa je 
v neposredni bližini doma. Cena 
enodnevnega penziona znaša; — 
za odraslo osebo 80,00 din — za 
otroke stare do 10 let 56,00 din. 
V ceni ni upoštevana turistična 
talksa.

BAŠANIJA — SAVUDRIJA
lansko leto je podjetje zgradilo 
novi dve hišici s konfortno o- 
premo. Hiši imajo po 10 ležišč, 
skupaj 20 ležišč. Vsaka hiša je 
razporejena v dve stanovanjski 
enoti, iki sta ločeni (dva vhoda). 
Vsaka enota sestoji iz dnevne so
be, spalnice staršev, otroške so
be, kuhinjske niše in sanitarij. 
Skupaj 5 ležišč.

Stanovanjske enote so oprem
ljene z vsem priborom za kuha
nje za 5 oseb. V kuhinji je šte
dilnik na plin, hladilnik in dvo
delno pomivalno korito. Od po
steljnine morajo gostje s seboj 
prinesti le rjuhe in prevleke za 
blazine.

Cena enodnevnega penziona 
znaša:
— celotna najemnina na dan 

30,00 din
— za vsakega člana (potrošnja 

vode, elektrike in komunalne 
usluge) 10,00 din

Za 4 člansko družino znaša 
dnevna najmenina 70,00 din.

V cenii ni upoštevana turistič
na in kopališka taksa.

VALOVINE pri PULI;
v vikend naselju Počitniške 
skupnosti Zveze borcev Maribor 
ima podjetje na razpolago 2 zi
dani vikend hišici s komfortno 
opremo. Hišici imajo po 6 le
žišč, skupno torej 12. Vsaka hi
ša je razporejena v dve stanova
njski enoti, ki sta ločeni (dva 
vhoda). Ena enota sestoji iz so
be z dvema ležiščima in iz sani
tarij, druga enota pa iz dveh 
sob s skupno štirimi ležišči in 
iz sanitarij. Hišici se nahajajo 
v zelo prijetnem borovem gozdi

čku v bližini plaže. V naselju 
je tudi restavracija.

Cene enodnevnega penziona 
nam še niso sporočili.

BIOGRAD NA MORU;
v aranžmaju s Počitniško skup
nostjo Žalec bo podjetje tudi le
tos imelo na razpolago dve vi
kend hišici, skupaj 7 ležišč. Na
hajajo se prav tako v borovem 
gozdiičku, kjer je tudi restavra
cija. Plaža je peščena, urejena 
in zelo primerna za otroke.

Cene penziona nam še niso 
sporočili.

KAMP PRIKOLICE;
za letovanje v prikolicah bo 
podjetje skušalo ustreči željam 
gostom s 6 prikolicami. Predlog 
lanskoletnih gostov je, da se po
stavijo na Otok Krk — Baška 
in na Otok Pag — Novaljo.

Vsaka prikolica ima po 4 le
žišči. Prikolice bodo kampirane 
v avtokampu, kjer so urejene 
sanitarije, tekoča voda in elek
trična razsvetljava. Prikolice so 
opremljene z vsem priborom za 
kuhanje z 4 osebi. V prikolici je 
štedilnik na plin, hladilnik in 
električna razsvetljava. Od po
steljnine morajo gostje s seboj 
prinesti le rjuhe in prevleke za 
blazine. Prevoz na otok je mo
žen s trajektom.

V prijetnem in urejenem cam- 
pingu v Baški na otoku Krku 
pričakujejo avtoprikolice letoš

nje goste

Cena najemnina znaša na dan 
30,00 din.

V ceni ni upoštevano: vstop v 
kamp, turistična in kopališka 
talksa.

Prijave za letovanje sprejema 
oddelek za družbeni standard 
pri DS Skupne službe, Ljubljan
ska cesta 16 do 15. aprila 1976.

Vsaka TOZD bo prejela ustre
zno število obrazcev za prijavo, 
zato se naj člani kolektiva ob
račajo na svoje TOZD. Za DS 
Skupne službe so obrazci na 
razpolago pri oddeklu za druž
beni standard.

Rafko Grabner

POVABILO
V Celju deluje že dobri dve 

leti foiklomo-iplesna skupina. 
Skupina dela v okviru Železni
čarsko prosvetnega društva 
»France Prešern« pod pokrovite
ljstvom Zveze kulturno prosvet
nih organizacij — Občinskega 
sveta.

Folklorni ples je ples mladih, 
zato vabimo k sodevanju vse 
mlade ljubitelje te zvrsti kultur- 
no-prostvetne aktivnosti! Prav 
gotovo je v vašem kolektivu ne

kaj mladih, ki jih bomo radi 
sprejeli med folkloriste. Prosi
mo vse mladinske organizacije 
ali organizacije kulturnega živ
ljenja naj začnejo akcijo v tej 
smeri.

Vse prijave pošljite na naslov: 
Zveza kulturno prosvetnih or
ganizacij Občinski svet Celje, 
Gregoričeva 6 p.p. 65.

Za sodelovanje se vam v ime
nu folklorne skupine že vnaprej 
iskreno zahvaljujemo!

V Bašaniji pri Savudriji smo lani zgradili dve hiši s štirimi stano
vanjskimi enotami

Anketa o počitniškem letovanju
— Z našo anketo, ki smo jo 

izvedli v mesecu oktobru prete
klega leta, smo želeli ugotoviti, 
kam hodijo ljudje, ki so zapo
sleni pri našem podjetju, na 
svoj letni oddih, kako so zado
voljni z Ingradovimi domovi in 
v katerih bi najraje letovali.

— Po slučajnem vzorcu smo 
zajeli v anketo 323 ljudi vseh 
kvalifikacijskih struktur z o- 
smih TOZD ter delovne skupno- 
pnosti skupnih služb.

V preteklem letu je letovalo 
43% zajetih oseb. Velika večina 
je letovala na morju, od tega 41 
%v Ingradovih domovih, 59% 
pa drugod. Največ jih je bilo v 
našem domu v Piranu (36% o- 
seb), sledijo mu Valovine pni 
Puli (23%), Baška na otoku Kr
ku, Biograd na morju in Baša- 
nija pri Umagu. Večina dopust
nikov je bila z domovi zadovolj
na, seveda pa je bilo nekaj tu
di nezadovoljnih. V glavnem so 
so pritoževali zaradi onesnaže
nosti morja, neprimerne plaže, 
starosti domov in njihovih po
manjkljivosti, prehrane, da ni 
zabave, da so cene previsoke in 
podobno.

— V letošnjem letu želi 51 % 
anketiranih oseb letovati v In
gradovih domovih, 21 % jih bo 
niso dali odgovora. Najraje bi 
šlo verjetno drugam, ostali pa 
letovali v Bašaniji pri Umagu 
(30%), sledijo Novalja na otoku

Pagu (18%), Valovine pri Puli 
(15%), Biograd na morju (12%) 
in prikolice v Baški (8%). Ko 
smo spraševali, kje bi radi le
tovali letos oziroma kam bi po
stavili novi prikolici, smo dobili 
najrazličnejše odgovore. Eni bi 
bili raje na severnem, drugi na 
južnem Jadranu, eni na kopnem 
drugi na otoku. Med tistimi, ki 
so izbrali kraj za novi prikolici, 
je bilo več glasov za Novaljo na 
otku Pagu kot za Baško na oto
ku Krku.

— Izkazalo se je, da veliko 
manj letujejo delavci z nižji 
kvalifikacijsko izobrazbo kot z 
višjo. Glavni vzrok temu so niž
ji osebni dohodki. Pripombe pa 
so tudi bile, da imajo gradbeni 
delavci težave z dopustom v 
glavni sezoni in da so premalo 
seznanjeni z možnostmi letova
nja v naših domovih.

— Kapaciteta domov je za na
še potrebe veliko .premajhna, 
zato ne moremo zadovoljiti 
vseh potreb in so nekatere pro
šnje zavrnjene, nekateri le-teh 
niti ne vložijo, drugi pa odsto
pijo, ker ne dobijo tistega ter
mina in doma, kot bi želeli. Ne
kaj teh težav se bo rešilo v le
tošnjem letu, ko bomo dobili 
dve novi avto prikolici. V Baša- 
nijii pri Umagu pa smo postavili 
dve novi hišici.

Edita Tavželj

Naslednja Izdaja našega Glasila bo posvečena prazniku 
dela — »1. maj«.

Vabimo vse člane kolektiva, da s svojimi prispevki po
pestrijo slavnostno številko Glasila. Želimo predvsem član
ke iz neposredne proizvodnje.

Mladi! Letos smo vam namenili prilogo »Glas mladih«. 
Od vas je odvisno, ali se bo priloga obdržala!

Za to številko Glasila pošljite prispevke do 10. aprila 1.1.

Ingrad 5



POT V PARIZ

V drugi polovici preteklega leta je bila v podjetju ponovno organizi
rana tehnična služba z naslednjimi oddelki: priprava dela, tehnična 
kontrola, razvojni oddelek, operativna priprava, oddelek za varstvo 
pri delu in nabava z glavnim skladiščem. Na sliki direktor tehnične 

službe, Leon Crepinšek, dipl. gradb. ing.

VTISI Z DVODNEVNEGA 
STROKOVNEGA POTOVANJA 
V PARIZ

Zveza gradbenih inženirjev 
Slovenije je priredila strokovno 
potovanje na mednarodno grad
beno razstavo BATIMAT. V pro
gram pa ;je vključila tudi ogled 
na j več jega gradbišča v Parizu — 
izgradnjo soseske v 13. četrti. Iz 
našega podjetja so se -tega po
tovanja udeležili: ing. Jože Brod
nik, ing. Peter Pavlin in ing. 
Elza Crepinšek.

Nova stanovanjska soseska sredi 
»starega« Pariza

Program izgradnje soseske v 
13. četrti zajema 2925 stanovanj 
v stolpnicah do 34 etaž, 38.300 
m2 površin za pisarniške prosto
re, 3.800 parkirnih prostorov, tr
govski center s površino 15.000 
m2 ter športni center z drsali
ščem, plavalnim bazenom in o- 
stalimi športnimi objekti.

Celoten kompleks -naj bi bil 
zgrajen v 4. letih, investicija pa 
bi znašala 350 milijonov franco
skih frankov.

Glede na gosto zazidavo tega 
kompleksa, so posebno pozor
nost posvetili požarni varnosti. 
Vsak objekt ima poseben alarm
ni sistem, sesalce dima ter povr
šinske obdelave komunikacijskih 
prostorov, ki zagotavljajo naj
manj 2 urno zaščito pred širje
njem požara.

Prodajna cena m2 stanovanj
ske površine v teh objektih se 
gibl je med 4.000 in 8.000 N din, 
kar skoraj sovpada z našimi ce
nami. Pripomniti pa moramo, da 
so obdelave bolj skromne kot v 
naših stalnovanjih. Vsa okna 
imajo le enojno zasteklitev, plo
ščice so le v kuhinjah — pas 
širine 50 cm nad delovno povr
šino lin v kopalnicah pas enake 
širine ob kopalni kadi. Vse osta
lo je le preslikano z disperzijski- 
mi barvami, talne obloge pa so 
le plastika ali talne preproge. 
Prostori so minimalno dimenzi
onirani. Določeni prostori (kuhi-

Iz dneva v dan bolj pogosto 
srečujemo opozorila proti one
snaženju zraka, vode in hrane 
s škodljivimi snovmi, kakor tu
di proti naraščajočemu hrupu. 
Koliko pa je še teh škodljivih

-nje, dnevne sobe) so celo pod 
našimi normativi.

Sistem gradnje -teh objektov je 
kombinacija litega betona z 
montažnimi fasadami.

Po ogledu tega novega dela 
Pariza smo prešli na osrednjo 
temo potovanja — gradbeno 
razstavo BATIMAT. To je ena 
največjih evropskih razstav te 
vrste, saj zajema vsa področja 
gradbenih materialov, finalizaci- 
je in prefabrikatov. Na 4 ha raz
stavne površine je 473 razstav- 
ljalcev, ki prezentirajo zadnje 
dosežke z navedenih področij. 
Zlasti obsežno so bila zastopana 
področja ogrevalne tehnike, vo
dovodnih instalacij in sanitarne 
opreme, slikopleskalrskih materi
alov in tehnik, veznih sredstev 
ter okovja za mizarske izdelke 
kot tudi neb roti variantnih izvedb 
oken ,in vrat.

Pri slednjih je bil zlasti pou
darek na izboljšanju zvočne izo
lacije, kjer so nekateri ekspona
ti prikazali zelo velik napredek 
na tem področju.

Zajsledili smo tudi -različne iz
vedbe betonskih montažnih fa
sadnih elementov, ki so bili ob
likovno zelo dovršeni, vsi pa so 
bili le enoslojni — namenjeni le 
kot dekorativna lupina fasade za 
upravne zgradbe. Pripomniti mo
ramo, da v Franciji problem 
izolacij sploh ni tako pereč kot 
pri nas, ker imajo milejše pod
nebje. Zato imajo okna le enoj
no zasteklitev, parapeti pa so 
brez izolacije (primer nove so
seske v 13. četrti).

Posebno so nas zanimali mon
tažni fasadni elementi

Kot za fasade, tako lahko tudi 
za številne druge izvedbe ugotav
ljamo, da ijih ne moremo brez 
upoštevanja' naših pogojev in 
predpisov presaditi na naša tla, 
če so tam še tako uspešno uve
dena v prakso.

Marsikaj, kar smo videli, nam 
daje osnovo za iskanje rešitev 
podobnih problemov pri nas.

ing. Elza Crepinšek

vplivov, ki se jih danes niti še 
ne zavedamo. Eno takih še ne
raziskanih področij, ki pa že ka
že svoje negativne vplive, je 
umetno — človeku neprilagoje
no bivalno okolje. S tem proble

mom so se že soočili v industrij
sko visoko razvitih deželah. Mi 
pa imamo še možnosti, da te 
škodljive vplive pravočasno pre
prečimo in ta naloga je prav v 
naših rokah — projektantov in 
izvajalcev človeških bivališč in 
okolja.

Bivanje je pomemben činitelj 
za psihično in fizično zdravje 
človeka. Kot je človek v vseh 
obdobjih v gradnji in obliko
vanju okolja izražal sebe, tako 
ima tudi okolje — naravno ali 
umetno ustvarjeno — svoj od
raz na življenje i-n doživljanje 
človeka. Kot rastline in živali 
najbolje uspevajo v svojem na
ravnem življenjskem okolju, ta
ko velja tudi za človeka. Čim 
bolj je njegovo življenjsko okol
je vsklajeno z njegovimi narav
nimi potrebami, tem boljši bo
do pogoji za njegovo -psihično 
in fizično aktivnost. Pregosta 
naseljenost, osamljenost v celi
cah velikih človeških mravljišč, 
noosebnost na delovnih mestih 
ob tekočih trakovih iin v velikih 
pisarniških centrih, utesnjenost 
v sivini betonskih nebotičnikov 
in asfalta, vrtoglave višine, ki 
dajejo občutek nesigurnosti, 
hrup, -razna sevanja — vse to 
se že danes odraža na prebival
cih velemest.

Prve raziskave na tem področ
ju so pokazale, da je 25 % vseh 
psihičnih kriz posledica človeku 
neprilagojenega okolja. Nekoč, 
ko ije človek izbiral gradbene 
materiale za svoja bivališča iz 
neposrednega naravnega okolja 
in dimenzioniral svoj življenjski 
prostor po svojih lastnih potre
bah, je bilo to izključeno. Prob
lem se je pojavil s proizvodnjo 
»umetnih« gradbenih materij a- 
lov ter serijsko proizvodnjo bi
vališč. Ta so se zaradi pretira
nega iskanja -trenutnih ekonom
skih efektov oddaljila od osnov
nih psihičnih in fizičnih potreb 
človeka, ki je sestavni del nara
ve in ne produkt industrializaci
je. Kaj mora bivališče in neko- 
posredno življenjsko okolje nu
diti človeku?
— zaščito
— občutek stabilnosti
— neodvisnost
— stik z okoljem in družabnost
— svobodo gibanja in oblikova

nja
— mersko vsklajenost prostora 

s človeškimi -merili
— stimulacijo glede na dejav

nost
— povezanost z naravo
— možnost lastnega stila biva

nja v najožjem bivalnem 
okolju.

Vse te zahteve niso v nasprot
ju z racionalno gradnjo. Pri is
kanju racionalnih zasnov je tre
ba le vključiti tudi te zahteve. 
In prav te rešitve, ki bodo upo
števale poleg racionalnih tehno
loških predpostavk tudi te fak
torje, bodo najbolj racionalne.

Kaj moramo razumeti pod 
pojmom racionalno?

Ne najnižjo proizvodno ceno, 
čeprav je dosežena z -rešitvami 
skladno z vsemi predpisi. Racio
nalno je kompleksno znižanje 
vseh stroškov, ki so vezani na 
določeno gradnjo ob doseganju 
optimalne kvalitete izvedbe in 
funkcionalnosti.

Tu so zajeti -poleg proizvodnih 
Se stroški za vzdrževanje in ob
ratovanje in ne nazadnje stroš
ki, ki so vezani na zdravje in 
produktivnost ljudi, ki v tem ob
jektu delajo in živijo.

Kot primer naj navedem ra- 
cionanlo in hkrati humano reši
tev zasnove človeških bivališč. 
Stanovanjsko naselje na področ
ju, ki sledi fiiguiraciji terena je 
odmaknjeno od prometa, v na
ravnem okolju, z možnostmi ob
likovne iin funkcionalne razgiba
nosti, ki ni umetno ustvarjena, 
ampak jo narekuje že lokacija, 
ima ugodne možnosti osončenja, 
hkrati pa zazidava ne zaseda 
dragocenih ravnih površin tere
na, ki imajo znatno širše podro
čje uporabnosti.

Če bomo pri snovanju razmi
šljali v tej smeri, bomo lahko 
preprečili negativne posledice, 
na katere nas že danes dovolj 
očitno opozarja »razviti svet«. 
To naj bi bil naš prispevek k 
ohranitvi »čistega« »življenjske
ga okoli a in naša moralna obve
za do družbe.

Crepinšek Elza, dipl. ing. arh.

Za nesreče pri delu v letu 1975 
smo izgubili 1370 delovnih dni 
do 30 dni zdravljenja, za po
škodbe, katerih zdravljenje je 
trajalo več kot 30 dni pa smo 
izgubili 1185 delovnih dni. Vseh 
nesreč pri delu je bilo lani 131, 
od tega 7 težjih.

Proti ^onesnaženju" živi jenskih p igo jev
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TRIM
Po desetih letih občinskih sin

dikalnih športnih iger je Zveza 
za športno rekreacijo v letu 
1975 prvič organizirala igre po 
novem sistemu.

Način organiziranja, pravilnik 
iger in stimulacija sodelovanja 
pogojuje veliko večjo množič
nost, zato so igre tudi dobile 
novo ime TRIM igre. Moške e- 
kipe OZD tekmujejo ločeno v 
petih dejavnostih (industrija, 
gradbeništvo, storitvene dejav
nosti, promet in zveze, družbene 
dejavnosti) za prvaka v desetih 
panogah (smučanje, namizni te
nis, kegljanje, odbojka, plava
nje, streljanje, šah, mali nogo
met, košarka), ženske ekipe pa 
tekmujejo skupaj za občinske 
prvake v šestih panogah. Vsak 
tekmovalec (-alka) šestih najbo
lje uvrščenih ekip v posameznih 
panogah in dejavnostih prejme 
značko TRIM iger.

Vse OZD tekmujejo tudi za 
»nagrado sodelovanja« — preho
dne pokale, pri čemer se točku
je število sodelujočih ekip OZD 
ter njihova rednost in komplet- 
nost. Pri tem se upošteva tudi 
sodelovanje na TRIM akcijah 
(smučanje, kolesarjenje, plava 
nje, hoja, tek). Poudariti mo
ram, da ije število ekip OZD od-

IGRE
visno od števila zaposlenih, ta
ko da večje OZD s 7 ali 8 ekipa
mi dosežejo enake število točk 
kot manjše OZD z 2 ali 3 ekipa
mi. Za leto 1976 mora INGRAD

sodelovati z 8 moškimi in 5 žen
skimi ekipami v vsaki panogi, 
če želimo doseči maksimalno 
število točk. Zato vabim vse 
člane kolektiva, da se v čimveč- 
jem številu udeležite razpisanih 
TRIM akcij in TRIM tekmo
vanj, saj nam bo rekreacija ko
ristila, pa še točke bomo nabi
rali za »nagrado sodelovanja«!

Vili Šuster

TELESNOKULTURNA SKUPNOST 
SR SLOVENIJE 

Žirija za podeljevanje 
Bloudkovih priznanj cfmučacji ze tekmavedi

SKLEP

O PODELJEVANJU BLOUDKOVEGA PRIZNANJA ZA LETO 1975

Žirija Telesnokulturne skupnosti SR Slovenije za podeljevanje 
Bloudkovih priznanj je na seji, dne 15. decembra 1975 sklenila, da 
podeli

BLOUDKOVO PLAKETO
SINDIKALNEMU ŠPORTNEMU DRUŠTVU »INGRAD«

za uspehe na področju delavskega športa in rekreacije.

Športna in rekreacijska dejavnost imata v »INGRAD-u« že 25-detno 
tradicijo. Za delo društva je značilno načrtno vključevanje zaposle
nih in zlasti mladine v množično športno in rekreacijsko dejavnost, 
ki jo razvija na osnovi potreb in interesov zaposlenih.

Na tekmovanjih gradbenih delavcev Slovenije so »INGRADOVI« 
športniki vedno dosegli najvidnejše rezultate, uveljavili pa so se 
tudi kot vzorni organizatorji tovrstnih srečanj.

Člani sindikalnega športnega društva »INGRAD« se množično ude
ležujejo tudi najrazličnejših akcij TRIM, dejavni pa so tudi v iz- 
letmištvu in drugih oblikah množičnega zajemnega članstva.

PREDSEDNIK 
Bojan Polak — Stjenka

Vsi veselo 
na poljano

Zaradi ugodnih snežnih raz
mer bo TRIM akcija v smuča
nju ponovljena v soboto in ne
deljo 20. in 21. marca 1976 od 
10. do 14. ure na Golteh.

Opozarjamo vse smučarje, da 
se te akcije udeležijo v čimveč- 
jem številu. V februarju je zna
čko osvojilo le 7 članov Ingra
da (Črepinšek L., Jalšovec Z., 
Lončar B., Slemenšek K., Šuster 
V., Uplaznik A., Kovačič J.).

Nasvidenje na TRIM akciji!

V okviru tekmovanja TRIM 
igre ’76 so smučarji dne 5. mar
ca odvozili veleslalom na Gol
teh. Objavljamo rezultate za 
gradbeništvo:

p t) <? o o C D
•?91?

Te ne zamenjam! Za TRIM znač
ko sem dal enajst kilogramov 

svoje teže!

Ekipni vrstni red — moški:

1. ZNG I, 2. Nivo I, 3. ZNG II,
4. Ingrad I (Rom K., Ribežl D., 
Gornik K., Kovačič J.), 5. Nivo 
II, 6. Obnova I, 7. Geodetski za
vod I, 8. Ingrad II (Colarič M., 
Ambrož M., Pirnat E., Ambrož
5. ), 9. Gradis I, 10. Obnova II, 
11. Ingrad III (Steble I., Trobiš
I. , Ajster R., Lončar B.), 12. ZNG 
III 13. Obnova III, 14. Ingrad IV 
(Omak I., Krajnc A., Pelko J., 
Šuster V.), 15. CE-KA I, 16. Geo
detski zavod II, 17. Ingrad V 
(Mirnik S., Uplaznik A., Novak
J. , Okrogar B.).

Odstopi in diskvalifikacije: 
Kotnik B., Črepinšek L., Grum 

J., Božnik E., Inkret M.).

Ekipni vrstni red — ženske

1. Nivo I, 2. Ingrad I (Oberžan 
/lasta, Sekulič Maja), 3. Geodet- 
iki zavod, 4. ZNG, 5. Obnova, 6. 
ngrad II (Klemen Nataša, No- 
rak Krista), 7. Nivo II, 8. ČE
ČA, 9. Ingrad III (Motoh Metka, 
čroflič Marija).

ZAHVALA

Ob težki In nenadomestljivi Izgubi naše drage mame 

JULIJANE JAGER

se iskreno zahvaljujeva souslužbenkam uprave, Sindikalni 
podružnici SDS ln TOZD GO Žalec za darovane vence.

Prav iskrena hvala še vsakemu posebej za Izraze so
žalja ln spremstvo na njeni zadnji poti

hčerka Nežika Moderc 
in zet Anton Jerman

Vili Šuster
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Tokrat bo treba napeti oči. Kateri od odtisov je enak vzorcu na 
valju? Obkrožite številko odtisa! Za drugo sliko pa vprašujemo ka
teri del je treba dodati, da dobimo kocko? Prav tako obkrožite 
številko pripadajočega dela! Rešitve pošljite na uredništvo Glasila 

do 2. aprila 1976. Veliko uspeha!

Mala križanka

IZZID ŽREBANJA

Za novoletno križanko je bilo 
med reševalci veliko zanimanja, 
saj je prispelo kar 88 rešitev, 
od tega le ena nepravilna.

Žreb je določil sledeče nagra
jence:
1. nagrado 80.— din prejme 

Poljšak Janko — štipendist
2. nagrado 60.— din prejme 

Ramšak Franc — TOZD PO
3. nagrado 40.— din prejme 

Kitek Sonja — SDS
4. nagrado 30.— din prejme 

Blazinšek Vidko — TOZD
5. nagrado 20,— din preji 

Žnidar Ignac — TOZD 
nizacija

PO 
me

Meha-

Vgradili smo 
v objekte

V letu 1975 smo vgradili: 
24.861 ton cementa, 2.966 ton be
tonskega železa, 1292 ton arma
turnih mrež, 1005 ton apna, 5300 
rol strešne lepenke, 522.000 koma
dov opeke, 20.000 komadov be
tonskih votlakov, 90.000 m3 gra
moza, 30.000 m3 peska, 1600 m3 
mivke, 90.000 kg bitumena, 3500 
m3 siporeksa itd.
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Vidlt, da lahko tudi doma stoje popiješ 
svoja dva decil

Nekdanja sodelavca, zdaj upo
kojenca, se spet srečata:

— Nemogoče, Edvard! Za tebe 
sem že trikrat slišal, da si 
umrl.

Najbrž ste zavrteli napačno številko, ker jaz — Tako, tako! In niti enkrat ni- 
sploh nimam telefona. Sl prišel na pogreb?

— Kaj pa delaš, če nič ne de
laš?

— Premišljujem, kaj bi naredil, 
da ne bi nič delal.
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